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P R O T O K Ó Ł  NR XXXIII/16 

z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 27 września 2016 roku 

pod przewodnictwem Przewodniczącego Ireneusza Drzewieckiego 

 

W sesji uczestniczyło 15 radnych na stan 15. 

Lista obecności w załączeniu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

1/ Jagasek Paweł    - Burmistrz Kożuchowa 

2/ Ponikwia Kazimierz   - Sekretarz Gminy 

3/  Rajewska – Jaworowicz Joanna   - Skarbnik Gminy 

4/ Szczepankiewicz Katarzyna   - Radca Prawny UM 

5/ Kierownicy Wydziałów Urzędu Miejskiego, sołtysi, goście. /Lista obecności  

w załączeniu./  

 

Do pkt.1. 

Otwarcia sesji o godz. 15.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Drzewiecki 

witając radnych oraz gości. Stwierdził prawomocność obrad. 

 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, z okazji jubileuszu 75-lecia 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Mirocinie Górnym, skierował do wszystkich druhów gratulacje 

oraz wyrazy uznania za ofiarną służbę, trud i poświęcenie. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Informacja z wykonania budżetu Gminy za I  półrocze 2016 roku. 

3. Informacja z realizacji inwestycji przyjętych w budżecie Gminy na 2016 rok. 

4. Sprawozdanie z działalności OPS za 2015 rok i rok bieżący oraz przygotowanie do sezonu 

zimowego. 

5. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

6. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

7.1. zawarcia przez Gminę Kożuchów wspólnie z gminami: Kolsko, Nowa Sól, Nowa Sól 

- Miasto, Otyń i Powiatem Nowosolskim umowy partnerskiej w celu przygotowania 

i realizacji Projektu pod nazwą „Kolej na rower - Budowa ścieżek rowerowych w ramach 
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rozwoju transportu ekologicznego na terenie powiatu nowosolskiego„. /numer druku 

XXXIII/1/16/ 

7.2. zawarcia przez Gminę Kożuchów porozumienia z Gminą Nowa Sól – Miasto, 

w zakresie objęcia mieszkańców Gminy Kożuchów opieką i usługami świadczonymi 

przez Środowiskowy Dom Samopomocy w Nowej Soli. /numer druku XXXIII/2/16/ 

7.3. udzielenia pomocy finansowej Gminie Nowe Miasteczko w 2016 roku. /numer druku 

XXXIII/3/16/ 

7.4. nieodpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Kożuchów. /numer druku 

XXXIII/4/16/ 

7.5. nieodpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Kożuchów. /numer druku 

XXXIII/5/16/ 

7.6. odpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Kożuchów. /numer druku 

XXXIII/6/16/ 

7.7. zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2016 rok. /numer druku 

XXXIII/7/16/ 

8. Sprawy różne. 

9. Przyjęcie protokołu z Sesji Rady Miejskiej Nr XXXII. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, złożył wniosek o wprowadzenie do 

porządku obrad projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi na działanie 

Burmistrza Kożuchowa. /numer druku XXXIII/8/16/ 

Proponowany porządek obrad po zmianach został przyjęty większością głosów. /za- 13, przeciw- 

0, wstrzymało się od głosu- 2, nie głosowało- 0/ 

 

Proponowany porządek obrad po wprowadzonych zmianach: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Informacja z wykonania budżetu Gminy za I  półrocze 2016 roku. 

3. Informacja z realizacji inwestycji przyjętych w budżecie Gminy na 2016 rok. 

4. Sprawozdanie z działalności OPS za 2015 rok i rok bieżący oraz przygotowanie do sezonu 

zimowego. 

5. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

6. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 
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7.1. zawarcia przez Gminę Kożuchów wspólnie z gminami: Kolsko, Nowa Sól, Nowa Sól 

- Miasto, Otyń i Powiatem Nowosolskim umowy partnerskiej w celu przygotowania 

i realizacji Projektu pod nazwą „Kolej na rower - Budowa ścieżek rowerowych w ramach 

rozwoju transportu ekologicznego na terenie powiatu nowosolskiego„. /numer druku 

XXXIII/1/16/ 

7.2. zawarcia przez Gminę Kożuchów porozumienia z Gminą Nowa Sól – Miasto, 

w zakresie objęcia mieszkańców Gminy Kożuchów opieką i usługami świadczonymi 

przez Środowiskowy Dom Samopomocy w Nowej Soli. /numer druku XXXIII/2/16/ 

7.3. udzielenia pomocy finansowej Gminie Nowe Miasteczko w 2016 roku. /numer druku 

XXXIII/3/16/ 

7.4. nieodpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Kożuchów. /numer druku 

XXXIII/4/16/ 

7.5. nieodpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Kożuchów. /numer druku 

XXXIII/5/16/ 

7.6. odpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Kożuchów. /numer druku 

XXXIII/6/16/ 

7.7. zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2016 rok. /numer druku 

XXXIII/7/16/ 

7.8.  w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi na działanie Burmistrza Kożuchowa. 

/numer druku XXXIII/8/16/ 

8. Sprawy różne. 

9. Przyjęcie protokołu z Sesji Rady Miejskiej Nr XXXII. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Do pkt.2. 

Rajewska – Jaworowicz Joanna - Skarbnik Gminy, przedstawiła informację z wykonania 

budżetu Gminy za I  półrocze 2016 roku. /Informacja w załączeniu/ 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, poprosił o udzielenie odpowiedzi na 

złożone przez siebie wnioski, dotyczące wyjaśnień z wykonania budżetu przez Centrum Kultury 

„Zamek”. 

Rajewska – Jaworowicz Joanna - Skarbnik Gminy oznajmiła, że informacja w tej sprawie 

została przekazana do Centrum Kultury „Zamek”, jednak odpowiedź nie została jeszcze 

udzielona. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy w takim razie nie ma 

jakiejkolwiek informacji, dotyczącej tak wysokiego wykonania budżetu jednostki. 
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Rajewska – Jaworowicz Joanna - Skarbnik Gminy poinformowała, że posiadana wiedza na ten 

temat została przekazana podczas wspólnego posiedzenia Komisji w dniu 23 września br. i od 

tego czasu nie zostały przekazane nowe informacje z Centrum Kultury „Zamek”. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej zwrócił uwagę, że w sprawozdaniu 

z wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2016 roku, nie ma załącznika dotyczącego wykonania 

budżetu jednostki MOSiR w Kożuchowie. 

Rajewska – Jaworowicz Joanna - Skarbnik Gminy oznajmiła, że wykonanie budżetu jednostki 

MOSiR nie występuje jako załącznik do uchwały, ponieważ MOSiR jest jednostką budżetową 

i wykonanie budżetu tej jednostki zawarte jest w budżecie Gminy Kożuchów. Podobna sytuacja 

dotyczy szkół i Ośrodka Pomocy Społecznej. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zwrócił uwagę na zbyt wysokie 

wykonanie środków na nakład lokalnej gazety „Aktualności Kożuchowskich”. Przewodniczący 

zaproponował, aby zmniejszyć nakład gazety, aby nie przekroczyć wyznaczonego limitu 

środków. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej zaproponował, aby Komisja Rewizyjna 

podczas kontrolowania Centrum Kultury „Zamek”, zwróciła uwagę na wykorzystanie 

zaplanowanych środków, a następnie przedstawiła radzie informację w tej sprawie. 

Wiceprzewodniczący zaznaczył, że Komisja Rewizyjna podczas przeprowadzanej kontroli jest 

upoważniona do wglądu wymaganych dokumentów. 

Jagasek Paweł -  Burmistrz Kożuchowa zwrócił uwagę, że wykonanie budżetu Centrum Kultury 

„Zamek” za I półrocze w budżecie Gminy Kożuchów jest w granicach 50% i nie powinno być 

obaw ze strony radnych, że wykonanie zostanie przekroczone. Następnie Burmistrz dodał, że 

koszty Centrum Kultury „Zamek” nie zostaną zwiększone. Burmistrz zwrócił również uwagę, że 

w niektórych paragrafach w budżecie Gminy Kożuchów niektóre wykonania zostały 

przekroczone i nikt z radnych nie ma pytań, a tam gdzie sytuacja jest unormowana pojawiają się 

wątpliwości. 

 

Do pkt.3. 

Jagasek Paweł -  Burmistrz Kożuchowa, przedstawił informacje z realizacji inwestycji 

przyjętych w budżecie Gminy na 2016 rok. /Informacja w załączeniu/ 

Brzezińska Barbara – radna zapytała, czy często zdarza się, że do przetargów nie zgłaszają się 

potencjalni wykonawcy robót i czym jest to spowodowane. Następnie radna zwróciła uwagę, że 

planowany termin na wykonanie prac związanych z wykonaniem oświetlenia na osiedlu 

mieszkaniowym przy ul. Tuwima, Asnyka, Brzechwy w Podbrzeziu Dolnym, zdaniem radnej 

jest chybiony, ponieważ został on wyznaczony na okres jesienno-zimowy. Radna zapytała 
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również, czy jest plan awaryjny w przypadku kolejnego nie zgłoszenia się oferenta podczas  

drugiego przetargu oraz jaką odpowiedź w tej sprawie radna ma przekazać mieszkańcom. Radna 

zwróciła uwagę, że mieszkańcy obawiają się niezrealizowania inwestycji dotyczącej oświetlenia 

oraz wykonania w późniejszym czasie kanalizacji ww. ulic.  

Jagasek Paweł -  Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że często zdarza się, że firmy nie przystępują 

do przetargu. Burmistrz dodał, że przetarg będzie ogłaszany do skutku, aż znajdzie się 

potencjalny wykonawca. Następnie Burmistrz dodał, że przeciągnięcia w tej sprawie były 

spowodowane uzgodnieniami z firmą Enea oraz z prywatnymi właścicielami, ponieważ 

wymagane były od nich pozwolenia. Burmistrz zaznaczył, że zaplanowane środki na ten cel, jak 

i inwestycja nie przepadną i gmina w dalszym ciągu będzie starała się o realizację tego zadania. 

Brzezińska Barbara – radna zapytała, czy zabezpieczone środki na ten cel nie przepadną oraz 

czy inwestycja zostanie zrealizowana. 

Jagasek Paweł -  Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że inwestycja jest zapisana w budżecie 

Gminy na 2016 rok, i jeśli nie uda się jej zrealizować w tym roku, wówczas zostanie 

przeniesiona do budżetu Gminy na 2017 rok. 

Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Wsi zapytał, czy wykonanie 

dokumentacji projektowo – kosztorysowej na projekt oświetlenia drogowego na ulicy Polnej 

zostanie zrealizowane w wyznaczonym terminie. 

Jagasek Paweł -  Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że wykonawca wykona zlecone prace 

w terminie. 

Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Wsi zapytał, czy wykonawca 

projektu oświetlenia drogowego w miejscowości Studzieniec i Mirocin Dolny, przedstawił już 

wstępny kosztorys planowanej inwestycji. 

Jagasek Paweł -  Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że jeszcze nie został przedstawiony kosztorys 

ww. inwestycji. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że po analizie wykonania 

budżetu Gminy Kożuchów na 2016 rok i sprawozdania z prac Burmistrza, zabrakło ujęcia kilku 

drobnych inwestycji wykonanych na drogach wewnętrznych, między innymi przy ulicy 

Moniuszki w Kożuchowie. Następnie Wiceprzewodniczący zapytał, czy podobne inwestycje 

zostały wykonane na terenach wiejskich. 

Jagasek Paweł -  Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że drobne inwestycje drogowe realizowane są 

z paragrafu dotyczącego bieżącego utrzymania dróg. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej zauważył, że w budżecie Gminy 

powinny być określone zadania, takie jak na przykład wykonanie kanalizacji podczas remontu 

drogi przy ulicy Towarowej - przy markecie Biedronka. 
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Jagasek Paweł -  Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że ta inwestycja została zrealizowana 

z paragrafu dotyczącego bieżącego utrzymania dróg. Następnie Burmistrz zaznaczył, że 

w uchwale budżetowej przedstawionej na dzisiejszej sesji, planowany remont drogi przy ulicy 

Zacisze, również zostanie zrealizowany z wspomnianego paragrafu. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy wiadomo kiedy zostaną 

ogłoszone konkursy z PROF, ponieważ część inwestycji na terenie Gminy Kożuchów będzie 

dofinansowana z wspomnianego programu. 

Jagasek Paweł -  Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że na razie została podana informacja 

o konkursach, dotyczących tylko inwestycji związanych z wykonaniem kanalizacji, które 

prawdopodobnie zostaną ogłoszone do końca bieżącego roku.  

 

Do pkt.4. 

Kalinowska Urszula – Kierownik OPS, przedstawiła sprawozdanie z działalności OPS za 2015 

rok i rok bieżący oraz przygotowanie do sezonu zimowego. /Informacja w załączeniu/ 

Brzezińska Barbara – radna zapytała, czy program „500+” zmienił w jakiś sposób strukturę 

wydatków Ośrodka Pomocy Społecznej.  

Kalinowska Urszula – Kierownik OPS oznajmiła, że uzyskane dochody z programu „500+” nie 

wliczają się do niczego. Następnie stwierdziła, że zauważyła minimalne zmniejszenie się 

wypłacanych środków na rzecz pomocy społecznej. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że wydaje się, że program 

„500+” powinien realnie wpłynąć na stypendia socjalne dla dzieci. 

Brzezińska Barbara – radna stwierdziła, że w takim razie program „500+” nie ma żadnego 

wpływu na wszystkie inne wydatki związane z pomocą społeczną i nie powoduje ich obniżenia. 

Następnie radna zapytała, czy rodzice korzystający z programu „500+” korzystają jeszcze 

z innych form pomocy. 

Kalinowska Urszula – Kierownik OPS stwierdziła, że na początku wydawało się, że niektóre 

rodziny zrezygnują z innych form pomocy, jednak wszystko zaczęło wracać do stanu 

pierwotnego. Następnie Kierownik OPS zauważyła, że środki wydane od kwietnia do września 

br. na program „500+” w kwocie 4 169 700 zł są ogromne.  

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej zapytał, na jakiej zasadzie jest 

wyliczany koszt pobytu w Domu Opieki Społecznej. 

Kalinowska Urszula – Kierownik OPS oznajmiła, że co roku Dom Pomocy Społecznej 

przygotowuje kalkulację kosztów i na tej podstawie wylicza koszty pobytu jednego 

pensjonariusza. Następnie Kierownik OPS dodała, że koszt pobytu jednego pensjonariusza 
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wynosi 3 200,00 zł. miesięcznie, a umieszczenie pensjonariusza odbywa się głównie na 

podstawie nakazu sądowego.  

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że jeśli wzrosną koszty 

utrzymania Domu Opieki Społecznej, między innymi poprzez zwiększenie wynagrodzenia dla 

pracowników, wówczas wzrosną również koszty ponoszone przez gminę. Następnie 

Wiceprzewodniczący zapytał, na jaką skalę Ośrodek Pomocy Społecznej wydaje skierowania do 

organizacji pozarządowych i kto jest ich operatorem. 

Kalinowska Urszula – Kierownik OPS oznajmiła, że żywność wydawana jest przez Caritas 

Kożuchów, gdzie liczba skierowań w zeszłym roku wyniosła 147. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej zapytał, jak wyglądała sytuacja 

w Caritas Stypułów. 

Nowocień Andrzej – radny oznajmił, że do sierpnia w Caritas Stypułów zgłosiły się około 153 

osoby, które potrzebują żywność, natomiast obecnie zgłoszonych jest 131 osób. 

Kalinowska Urszula – Kierownik OPS oznajmiła, że w tym roku liczba osób wynosi 147. 

 

Do pkt.5. 

Jagasek Paweł -  Burmistrz Kożuchowa, przedstawił sprawozdanie z prac Burmistrza między 

sesjami. /Informacja w załączeniu/ 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej zauważył, że na BIP-ie Urzędu 

Miejskiego w Kożuchowie brakuje publikacji zarządzenia, dotyczącego zmiany zarządzenia 

w sprawie ustalenia stawek za najem i dzierżawę gruntów oraz stawek czynszu najmu za lokale 

użytkowe stanowiące własność Gminy. Wiceprzewodniczący poprosił o omówienie, jakich 

stawek dotyczy zmiana.  

Jagasek Paweł -  Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że w zarządzeniu zostały uporządkowane 

kwestie dotyczące rozdysponowania ulic, natomiast stawki nie zostały zmienione. Następnie 

Burmistrz dodał, że zarządzenie zostanie jak najszybciej umieszczone na BIP-ie. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, nawiązał wypowiedź do złożonego 

przez siebie wniosku podczas sesji Rady Miejskiej w dniu 30 sierpnia br., dotyczącego 

wyrównania drogi przy ulicy Głowackiego w Kożuchowie z wykorzystaniem tzw. frezowiny. 

Przewodniczący oznajmił, że w otrzymanej odpowiedzi został poinformowany, że roboty 

drogowe w strefie zabytkowej wymagają uzgodnień z Konserwatorem Zabytków, a decyzja 

o remoncie zostanie podjęta po uzyskaniu zgody Konserwatora. Następnie Przewodniczący 

poinformował, że rozmawiał z Powiatowym Konserwatorem Zabytków, który nie stwierdził 

żadnych przeciwskazań w tym zakresie. Wobec tego Przewodniczący zapytał, czy na tej 

podstawie ww. droga zostanie naprawiona.  
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Jagasek Paweł -  Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że jeżeli gmina uzyska pisemną zgodę od 

Konserwatora Zabytków, wówczas rozważy naprawę drogi przy ulicy Głowackiego 

z wykorzystaniem frezowiny. 

Jakóbczak Tomasz – radny, nawiązał do złożonego przez siebie wniosku w sprawie organizacji 

ruchu na ulicy Inwestycyjnej przez ulicę Zygmuntowską do ulicy Nowosolnej. Radny oznajmił, 

że w udzielonej odpowiedzi nie pokoi adnotacja w sprawie wprowadzenia ograniczenia lub 

likwidacji ograniczenia ruchu pojazdów o rzeczywistej masie powyżej 3,5 tony. Radny 

zasugerował, że osoba udzielająca odpowiedzi, powinna udać się na skrzyżowanie ww. ulic, aby 

zobaczyć jak rzeczywiście wygląda dojazd do ulicy Inwestycyjnej przez ulicę Zygmuntowską.  

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, ponowił interpelację w sprawie 

pomysłu powoływania członków Rady Nadzorczej P.U.K. USKOM, ponieważ w udzielonej 

odpowiedzi nie zostały przedstawione konkretne argumenty, dlaczego pomysł nie może zostać 

zrealizowany.  

 

Do pkt.6. 

Jakóbczak Tomasz – radny, złożył interpelację w sprawie ustalenia przyczyn uciążliwego 

zapachu oraz zanieczyszczenia kanału - cieku wodnego przy ulicy Nowosolnej, między innymi 

płynącego obok zakładu Jerzyny – Meyer. Radny nadmienił, że największe zanieczyszczenie 

i okropny smród jest w godzinach nocnych i nad ranem. 

Jagasek Paweł -  Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że zostały podjęte czynności w tej sprawie, 

gdzie między innymi zostanie sprawdzony i wyczyszczony rów po prawej stornie w kierunku 

Nowej Soli. Następnie Burmistrz dodał, że jutro odbędzie się spotkanie w sprawie 

wyczyszczenia i korytowania cieku wodnego rzeczki Kożusznej. 

Jakóbczak Tomasz – radny zauważył, że rzeczka Kożuszna to jest inny temat, natomiast radny 

zwrócił uwagę na problem dotyczący cieku wodnego, który wpada do Kożusznej, któremu 

towarzyszy okropny smród cebuli. Następnie radny stwierdził, że od ponad roku stara się 

o pozytywne rozwiązanie sprawy i jest mu wstyd, że nikt nie może załatwić sprawy. 

Jagasek Paweł -  Burmistrz Kożuchowa stwierdził, że jeżeli chodzi o zapach cebuli, to nie 

wydaje się być dobrym rozwiązaniem zamknięcie zakładu pracy, który zatrudnia kilkadziesiąt 

mieszkańców, ponieważ wówczas tylko wtedy miasto pozbyło by się okropnego zapachu. Na 

zakończenie wypowiedzi Burmistrz stwierdził, że sprawdzenie i wyczyszczenie rowu pomoże 

określić, czy do cieku nie wpadają fekalia i inne zanieczyszczenia.  

Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Wsi, jako członek Spółki 

Wodnej oznajmił, że Zarząd Spółki w tym roku uwzględnił w planie wyczyszczenie 
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i pogłębienie ww. rowu. Następnie dodał, że po wstępnych oględzinach rowu, sprawa wygląda 

bardzo poważnie i trudno określić co znajduje się w cieku wodnym.  

Jakóbczak Tomasz – radny, w imieniu mieszkańców podziękował Spółce Wodnej za pomoc 

w rozwiązaniu problemu. 

Brzezińska Barbara – radna, również stwierdziła, że skala problemu wynikającego z okropnego 

zapachu jest ogromną uciążliwością dla wszystkich mieszkańców Kożuchowa.  

Szukiełowicz Zdzisław – radny, powrócił do złożonej przez siebie interpelacji w sprawie 

oczyszczenia parceli przy ulicy Limanowskiego. Radny nadmienił, że Konserwator Zabytków 

wyraził na to zgodę. Następnie radny zapytał, na jakim etapie jest wspomniana sprawa, 

ponieważ mieszkańcy traktują przyległy teren, jako wychodek i nagminnie jest on zaśmiecany. 

Radny zaproponował, aby wejście zostało zagrodzone. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, złożył interpelację w sprawie 

przygotowania dla Rady Miejskiej sprawozdania, odnośnie zarzutów wynikających z kontroli 

przeprowadzonej w PUK USKOM sp. z o.o. przez Naczelną Izbę Kontrolującą, zarówno 

w stosunku do Urzędu Gminy, jaki i samej spółki,  a w szczególności w zakresie, jakie konkretne 

działania zostały podjęte dla wskazanych przez kontrolującego uchybień. 

Zieliński Henryk - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, złożył interpelację w sprawie 

udzielenia informacji, na jakie prace i czynności składa się kwota 120 000,00 zł., która znajduje 

się w projekcie remontu elewacji przybudówki przy Szkole Podstawowej Nr 1 w Kożuchowie. 

Jagasek Paweł -  Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że inwestycja zostanie wpisana do budżetu 

gminy na 2017 rok, natomiast podana kwota jest kwotą szacunkową i może ulec zmniejszeniu 

podczas zapytania ofertowego. 

Wajman Grzegorz – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, złożył interpelację 

w sprawie remontu drogi równoległej do ulicy Młynarskiej i Rataja oraz uporządkowanie nazwy 

ww. drogi, ponieważ jest ona bez nazwy. 

Grzelak Dorota – Przewodnicząca Komisji Gospodarki i Budżetu, złożyła interpelację 

w sprawie wysprzątania przystanku autobusowego przy ulicy 22 Lipca, w kierunku 

miejscowości Czciradz oraz naprawienia ławki na tym przystanku.  

Jagasek Paweł -  Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że przystanek autobusowy przy ulicy 

22 Lipca w ostatnim czasie został wymalowany, została naprawiona ławka, a przynajmniej raz 

w tygodniu pracownicy interwencyjni porządkują przyległy teren. Burmistrz dodał, że powinien 

zostać wystosowany apel do mieszkańców, o nie zaśmiecanie przystanku autobusowego. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej oznajmił, że brał udział w spotkaniu 

sołeckim z mieszkańcami Lasocina, i w ich imieniu chciałby złożyć interpelacje w sprawie 

uzupełnienia brakującego oświetlenia na drodze prowadzącej do PGR w kierunku bloku 
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mieszkalnego tj. zainstalowanie 3 lamp na istniejących już słupach. Przewodniczący zwrócił 

uwagę, że inwestycja powinna być wykonana w jak najbliższym terminie, ze względu na porę 

roku, a co za tym idzie bezpieczeństwo poruszających się tam osób, w tym przede wszystkim 

dzieci. Następnie Przewodniczący złożył wniosek w sprawie oddzielenia barierką ochronną rowu 

od w/w drogi. Przewodniczący dodał, że barierka obejmowałaby odcinek kilkumetrowy, 

usytuowany po lewej stronie drogi w kierunku bloku mieszkalnego. Na zakończenie wypowiedzi 

Przewodniczący poprosił o przybliżony termin realizacji złożonych wniosków. 

Jagasek Paweł -  Burmistrz Kożuchowa poinformował, że zgłoszone wnioski dotyczące 

sołectwa Lasocin będą zrealizowane do końca br. roku. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zwrócił się z prośbą o przyspieszenie 

realizacji wniosków, ze względu na porę roku. 

Do pkt.7.1. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zawarcia przez Gminę Kożuchów wspólnie z gminami: Kolsko, Nowa Sól, Nowa Sól - Miasto, 

Otyń i Powiatem Nowosolskim umowy partnerskiej w celu przygotowania i realizacji Projektu 

pod nazwą „Kolej na rower - Budowa ścieżek rowerowych w ramach rozwoju transportu 

ekologicznego na terenie powiatu nowosolskiego„. /numer druku XXXIII/1/16/ 

Zieliński Henryk - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie komisji. /Opinie 

w załączeniu/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za- 15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt.7.2. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zawarcia przez Gminę Kożuchów porozumienia z Gminą Nowa Sól – Miasto, w zakresie objęcia 

mieszkańców Gminy Kożuchów opieką i usługami świadczonymi przez Środowiskowy Dom 

Samopomocy w Nowej Soli. /numer druku XXXIII/2/16/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za- 15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt.7.3. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Gminie Nowe Miasteczko w 2016 roku. /numer druku 

XXXIII/3/16/ 
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Brzezińska Barbara – radna zapytała, czy Gmina Kożuchów ponosi dodatkowe koszty z tytułu 

nie przystąpienia Gminy Nowe Miasteczko do porozumienia międzygminnego dotyczącego 

dowozów. 

Jagasek Paweł -  Burmistrz Kożuchowa poinformował, że dopłata wynika z nieprzystąpienia 

Gminy Nowe Miasteczko do porozumienia międzygminnego w sprawie dowozów. Następnie 

Burmistrz dodał, że nie jest za udzieleniem pomocy finansowej, ale za dojazdem dzieci z terenu 

Stypułowa do szkół w Nowej Soli, aby nie były poszkodowane w tej sprawie. 

Brzezińska Barbara – radna zapytała, czy udzielona kwota dofinansowania obejmuje tylko 

4 miesiące, jeśli tak, to jak będzie wyglądała sytuacja po nowym roku. 

Jagasek Paweł -  Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że od nowego roku Gmina Kożuchów 

wdroży kursy, aby dzieci ze Stypułowa mogły dojeżdżać do Nowej Soli bez żadnych przeszkód.  

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za- 15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt.7.4. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

nieodpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Kożuchów. /numer druku XXXIII/4/16/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za- 15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt.7.5. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

nieodpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Kożuchów. /numer druku XXXIII/5/16/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za- 15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt.7.6. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

odpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Kożuchów. /numer druku XXXIII/6/16/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za- 15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt.7.7. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2016 rok. /numer druku XXXIII/7/16/ 
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Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, poprosił o przedstawienie informacji na 

co zostanie przyznana kwota 25 000,00 zł. dla Centrum Kultury „Zamek”. 

Jagasek Paweł -  Burmistrz Kożuchowa poinformował, że przyznana kwota zostanie 

przeznaczona na badania echo - sonarne w wysokości 10 000,00 zł., na obrzęd chleba i wieńce 

dożynkowe w kwocie 6 000,00 zł., na zaległość związaną z kabaretem „TEY” w wysokości 

5 000,00 zł.,  natomiast pozostała kwota zostanie przeznaczona na bieżącą działalność Centrum 

Kultury „Zamek”.  

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy pozostała kwota może 

zostać przekazana na pozycje, w których wykonanie budżetu jest bardzo wysokie. 

Jagasek Paweł -  Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że kwota która pozostanie będzie przekazana 

na produkcję plakatów oraz na przygotowanie wigilii miejskiej. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za- 15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt.7.8. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, przedstawił projekt uchwały 

w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi na działanie Burmistrza Kożuchowa. /numer druku 

XXXIII/8/16/ 

Brzezińska Barbara – radna oznajmiła, że w poprzednim roku podczas rozpatrywania tej 

skargi, Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Niezgodzki zobowiązał się do załatwienia sprawy.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, przerywając wypowiedź radnej 

oznajmił, że obecnie rada proceduje projekt uchwały, a ewentualne wyjaśnienia do sprawy będą 

omawiane w punkcie „Sprawy różne”. 

Brzezińska Barbara – radna oznajmiła, że nie wyłączyła mikrofonu, ponieważ nie skończyła 

zdania. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, ponowił swoją wypowiedź. 

Brzezińska Barbara – radna oznajmiła, że jej wypowiedź dotyczy omawianego projektu 

uchwały i chciała tylko uzyskać informację, jakie nowe okoliczności powstały w danej sprawie, 

ponieważ sprawa była omawiana w 2015 roku oraz czy faktycznie radny Jacek Niezgodzki 

zobowiązał się do załatwienia sprawy i wsparcia finansowego mieszkanki, ponieważ taka 

deklaracja ze strony radnego, zdaniem radnej jest godna podziwu. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej oznajmił, że na obecną chwilę sprawa 

nie została załatwiona, dlatego ponownie skarga została złożona.  

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 11, przeciw – 0, wstrzymało się od 

głosu – 4, nie głosowało – 0/ 
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Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt.8. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej stwierdził, że skoro imponował swoim 

działaniem radnej, to dlaczego głosowała za jego odwołaniem z funkcji Przewodniczącego Rady 

Miejskiej. Następnie poinformował, że sprawa jest w toku załatwiania i wszystko idzie 

w kierunku pozytywnego załatwienia sprawy. 

Brzezińska Barbara – radna zapytała, co to znaczy, że sprawa jest pozytywnie załatwiana. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że wszystko już 

wyjaśnił w tej sprawie.  

Brzezińska Barbara – radna zapytała, czy radny Jacek Niezgodzki zamierza spełnić obietnicę 

wsparcia finansowego dla mieszkanki.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że sprawa zostanie 

pozytywnie załatwiona. 

Perdian Halina – radna poinformowała, że dwie ławki oraz krzewy przy ulicy Szprotawskiej 

zostały zdewastowane, podczas wykonywanych prac przy budowie ronda. Radna poprosiła, 

o uprzątnięcie ławek oraz zapytała, czy została uratowana jakaś część krzewów. 

Jagasek Paweł -  Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że uratowana część krzewów została 

przesadzona na skwerek przy ulicy Legnickiej, z tyłu Restauracji Rycerskiej, natomiast  

zdewastowane ławki zostaną uprzątnięte. 

Perdian Halina – radna, zwróciła również uwagę na zakrzaczenia w parku miejskim. 

Jagasek Paweł -  Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że zakrzaczenia zostaną usunięte po 

wcześniejszym wyrażeniu zgody przez Konserwatora Zabytków. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił Prezesa Spółki P.U.K. 

USKOM o przedstawienie sytuacji, dotyczącej omawianej skargi. 

Trojanowski Sławomir - Prezes Spółki P.U.K. USKOM poinformował, że podczas dzisiejszych 

obrad Komisji Rewizyjnej Kierownik Wodociągów i Kanalizacji był w terenie i po analizie 

Spółka P.U.K. USKOM zobowiązała się do wykonania przyłącza wody bez narzutów i bez 

zysku dla spółki, jednak spółka, jako spółka prawa handlowego nie może wykonać tego 

przyłącza za darmo, ponieważ są koszty, które spółka musi ponieść.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił o podanie przybliżonych 

kosztów.  

Trojanowski Sławomir - Prezes Spółki P.U.K. USKOM poinformował, że przybliżone koszty 

wykonania przyłączenia wody wynoszą około 1 000,00 zł. 
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Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że większe koszty 

dotyczą przygotowania i wykonania dokumentacji, której wykonanie również może potrwać.  

Następnie dodał, że sprawa jest na bieżąco pilotowana, aby pozytywnie załatwić sprawę 

i wykonać przyłączenie wody.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej zauważył, że Ośrodek Pomocy 

Społecznej również zadeklarował pomoc w formie dotacji celowej. Następnie Przewodniczący 

skierował zapytanie do Burmistrza Kożuchowa, czy prawdą jest że autobus dowożący dzieci do 

szkoły w Nowej Soli, nie może zatrzymywać się na przystanku autobusowym przy ulicy Wojska 

Polskiego w Nowej Soli, obok szkoły ponadgimnazjalnej „Spożywczak”.  

Jagasek Paweł -  Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że zadzwoni w tej sprawie do Starosty 

Nowosolskiego i wyjaśni sprawę, ponieważ na obecną chwilę nie posiada wiedzy na ten temat. 

Perdian Halina – radna poinformowała, że prawdopodobnie od chwili powstania spółki 

„SUBBUS”, Prezydent Miasta Nowej Soli ograniczył wsiadanie i wysiadanie dzieci i młodzieży 

na przystankach autobusowych. Następnie radna dodała, że funkcjonować będą tylko trzy 

przystanki, koło szpitala, przy ZUS-ie oraz przy przystanku autobusowym przy ulicy Towarowej 

w Nowej Soli.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że nie zmienia to faktu, 

ponieważ jest problem z wsiadaniem i wysiadaniem dzieci dojeżdżających do szkoły.   

 

Do pkt.9. 

Protokół z sesji Rady Miejskiej Nr XXXII został przyjęty większością głosów. /za – 13, przeciw- 

0, wstrzymało się od głosu – 2, nie głosowało – 0/ 

 

Do pkt. 10. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady dziękując 

wszystkim za udział w sesji. Sesję zakończono o godzinie 16:40. 

      

      Protokołowała                                  Przewodniczący Rady Miejskiej   

Magdalena Ozgowicz                Ireneusz Drzewiecki 


